
Bestyrelsesmøde i Jyderups Fremtid  Den 29. september 2021           
kl. 19.00 

    

 

Deltagere: Claus-Jørgen, Niels, Per, Anja (deltog ikke), Michael, Leise og Steffen 

    

Dagsorden Referat Beslutning 

 

Godkendelse af dagsorden og 

referat 

 Godkendt 

 

Økonomi og medlemmer 

- Dokumentation til 

Sparekassen Sjælland jf. 

Leises mail. 

Bestyrelsesmedlemmer, der er kunder i 

Sparekassen, skal ikke aflevere legitimation. Øvrige 

medlemmer skal aflevere inden for 14 dage. 

Referat fra generalforsamlingen er underskrevet af 

dirigenten og afleveres i Sparekassen. 

 

Leise har lavet liste over medlemmer, som ikke har 

betalt. Der uddeles brev/opkrævning til disse 

medlemmer. Bestyrelsen afleverer brevene. 

 

 

Indkomne ansøgninger 

 

Ingen nye ansøgninger. 

 

Der er intet nyt om kaninbure. 

 

Projekt ”bænk og træ ved stationscenteret” har fået 

oplyst, at Jyderups Fremtid vil støtte med 10.000 kr. 

  

 

Forberedelse af Jyderups J-dag 

- Plan for pasning af baren 

- Musik 

- Annoncering (FB m.v.) 

- Rengøring 

Bestyrelsen mødes kl. 17.30 til spisning og 

opstilling af borde m.v. Michael sørger for mad. 

Ægtefæller er velkomne. Baren lukkes kl. 23.00 og 

herefter oprydning og rengøring. Michael og Per 

henter stole og borde. Per undersøger 

 



- Udkørsel af øl (lørdag) bordopstilling med musikforeningen og antal 

deltagere ved et arrangement. 

 

Formanden og Steffen taler med Brugsen og Spar, 

om de vil være sponsor på mini-chips poser og 

sodavand.  

 

Der skal bruges to fadølsanlæg. Formanden 

forhører sig hos Skands. 

 

Formanden taler med avisen om artikel om 

Jyderups J-dag. Steffen laver opslag på FB. 

 

Alkoholbevilling er ved at være klar. Formanden får 

det sidste på plads.  

 

Der ligger adgangsbrik klar til Jyderups Fremtid, 

som giver adgang til byrådssalen.  

 

Kenneth kan ikke spille til J-dag, og der undersøges 

derfor andre muligheder. 

 

Formanden spørger Ravnemose, om de vil deltage 

i pasning af baren.  

 

Pris pr. øl 40 kr. Vand 20 kr. Leise laver skilte med 

Mobilepay og priser. 

 

Status på øl (indkøb og salg) 11 kasser Jyderups Classic tilbage på lageret.  

 

Eventuelt 

- Deltagelse på Folkemødet 

- Møde med Lokalforum 

 

 Michael, Per og Leise deltager i folkemødet.  

 

Lokalforum deltager med repræsentanter (Rikke og 

Jannik) på bestyrelsesmødet i nove´mver. Det skal aftales 



 på mødet, om Jyderups Fremtid fortsat skal administrere 

Lokalforums økonomi. 

 

Næste møde Mandag 8. november 2021 kl. 19.00 i Jyderup Hallen (Lokalforum inviteres til deltagelse i starten af mødet) 

    

 


